
 
 

 

 
 

 247פרוטוקול ישיבת ועד מס' 
 
 

 שם הוועד המקומי:  מושב בית נקופה
 

 21.02.23תאריך הישיבה: 
 

, מנהלת הגב' אילנית שטוקהייםמשתתפים: מר שלומי מויאל, מר דרור גליד, הגב' יפה כהן, 
 הקהילה שנהב בן שחר. 

 
 ד אבו נציג היישוב במליאה, חברת הועד הגב' דיקלה סימניו: דולא נכח

 
 

  באים:בישיבה ידונו הנושאים ה
 

 
 מנהלה:  .1

 עדכון סטאטוס כספי. .א
 בחירות לראשות המועצה. .ב

 עדכונים נוספים. .ג

 
 רווחה: .2

 עדכון בנושא המשך עבודות מועדון ותיקים. .א

 עדכון בנושא מועדון חברים מפעל הפיס. .ב

 
 פני הכפר:  .3

 חישוף ודילול עצים ושיחים ביישוב ובדרך בטחון. עדכון לגבי עב' כריתה  .א

 קבלת החלטות בהמשך להצעות יועצת תנועה.  –תנועה  .ב

 
 
 
 

                      
 

                                                                                                                      
 

 
 

 
 
 
 
 

                                                                     
 

 



 
 

 

 מנהלה:  .1

 עדכון סטאטוס כספי .א
 

 מנהלת הקהילה, שנהב בן שחר מעדכנת: 
 בחובה בכרטיס חו"ז במועצה  ₪ 194,429 •

 יתרת זכות.   ₪ 30,000עו"ש  
 2023פב -, ינואר 2022דצמבר -חסרים הכנסות מכספי מיסים של נובמבר 

 יינתן לאחר שנקבל את התקופה האחרונה.   2022לגבי סיום שנת עדכון 
לאחר תקופה של חודשיים שאי אפשר היה לפנות למחלקת גבייה בשבוע האחרון  

 .  2022חזרנו לעבוד על טבלת חייבים 
 
 אישור הועד לפתיחת מועדון ויצו לכל המועמדים.  –בחירות לראשות המועצה  .ב

החלטה: הועד מאשר פתיחת מועדון הויצו למועמדים שירצו להגיע ולהציג 
 עצמם מול התושבים. 

 אושר פה אחד. 
 
 

 רווחה:  .2
 

 עדכון בנושא המשך עבודות מועדון ותיקים: .א
 מנהלת הקהילה, שנהב בן שחר מעדכנת: 

 נים להזמנה מהרכש. נחתם הסכם מול הקבלן, ממתי •
אמר שאם ישנם   –שוחחתי עם הקבלן לברר צפי כניסתו מרגע קבלת ההזמנה  •

חודשים  3ריצופים מיוחדים / אבנים משתלבות / אבני שפה וכדומה לוקח כ 
 לפחות לקבלם.  

 סוכם שנקיים פגישה בשטח מיד לאחר קבלת ההזמנה.   •
 

 עדכון בנושא מועדון חברים מפעל הפיס. .ב
 מנהלת הקהילה, שנהב בן שחר מעדכנת: 

 הסבר של ניסן גלבוע סגן מהנדסת המועצה:

 יש בעיה למועצה להפקיע את הויצו כי השטח שייך ל"ויצו".

 ייתכן שישנו איזה מכתב ויתור שטרם הצליחו לאתר

 כרגע ההתנהלות היא של ניסן מול המנהל, מחכה לתשובה לגבי המסמך.
 .עדכון נוסף לאחר שנקבל תשובה מניסן

 
 פני הכפר: . 3
 
 חישוף ודילול עצים ושיחים ביישוב ובדרך בטחון. עדכון לגבי עב' כריתה  .א

 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
 

 :  בפגישה שהוצגו לנקודות בהתאם הדברים סיכום .ב
עבור כל נקודה יש להעביר החלטת ועד לאליעזר ובהתאם נקבל הצעת מחיר מאירית  •

 יוגב. 
כניסה ליישוב: הסדרת הצומת מבחינת מדרכות, תמרור ומעברי חצייה. )אחרי   .1

 השער(  
 הוספת תמרורים   –רחוב השקד: סובה  .2
 האגוז: אין חניה/חד סטרי רחוב .3
 הרחבה: אדום לבן בסובה   .4
 רחוב הערבה: הסדרת מדרכה והרחבת כביש   .5
 באופן כללי : הוספת במפרים ביישוב לאחר בחינה מחודשת .6

 
 

 נושא זה עבר לדיון בישיבה הבאה. 
 
 
 

 
 

                                        __________________     _________________ 
 יו"ר הועד המקומי                                                      חותמת הועד המקומי                  

 
 

 
 

 
 בוצע 

 √ נוהל הצעות מחיר סקר עצים

 √ סקר עצים מפורט 

אישורי כריתה ממשרד החקלאות  
 בכפוף לסקר עצים  

√ 

 הכנת כ"כ ע"י ספק מועצה
)עבר אישור מליאה, מחכים לקבלת  

 התקציב מהגזבר(

√ 

 ממתינים לתקציב מהמועצה  עבודת כריתה  


